综合型录 Comprehensive catalogues 

为你设想多一点 Care more for you 
上海莱可企业策划设计有限公司是一家集企业.品牌形象策划、平面设计印刷、空间规划装潢设计施工、媒体代理制作，商业服务为一体的企业。

Shanghai Licoo Creative Design Co., Ltd is an integrated corporation mainly engaged in corporate brand and image planning, graphic design and printing, space planning, decoration design and construction, media agent and production and commercial service. 

莱可公司经过多年发展，公司本部设：客户服务部,创作策划部,媒介部；创作服务部和广告制作工程部。

After many years of development, Licoo has established the following departments in the corporation headquarter such as: customer service department, creative planning department, media department, creative service department and advertising production project department. 

各部门职责均有所不同，但又紧密地联系着,以高合作，本着＂思想，创新＂的理念，将创意和策划优势进行整合，最大限度的为客户创造价值．

Though different responsibility held by each department, all of departments still are combined closely, achieve the integration of advantages between creativity and planning by valuing the effective cooperation and sticking to the thought of ideology and innovation, thus create the maximum value for customers.  

我们以客户为先的态度，为国内外众多知名企业提供了:品牌形象策划、品牌推广策略，广告创意设计、平面设计印刷、空间设计制作施工，展览展示展会策划执行，商务服务等优质专业的全方位的服务！

 We hold the customer-oriented attitude and supply the high-quality professional services from all directions such as: brand and image planning, brand promotion strategy, advertising creative design, graphic design and printing, space design, production and construction, planning and implementation of exhibition, presentation and exhibition conference and commercial service.  

改善客户的整体形象，提高客户的知名度，使企业［品牌］形象更有销售力！

Improve the overall image for client, increase the client reputation and strengthen the marketing force of the corporation brand and image!

其业务范围 Business range :

全案策划: 项目概念衍生的品牌形象策划策、产品定位，命名、形象设计建立、应用设计、广告发布、执行制作、品牌形象推广、市场推广、品牌形象维护,等全程创意服务.

Case planning: brand and image planning derived from project concept, product orientation, naming, building image design, application design, advertising publication, implementation and production, brand and image promotion, marketing promotion, maintenance of brand and image and the creative service supplied in the  whole course. 

企业形象(CIS)策划：CI全案策划,CI设计，VI设计，商标设计，标志设计，VI视觉识别系统、

Corporate image plans (CIS): CI Case planning ,CI design, VI design, trademark design, logo design and visual identity system-VI. 

平面设计印刷：样本、画册 、包装 、包袋、海报、彩页DM、说明书,

Graphic design and printing: sample, picture album, package, bag, poster, color page DM and instruction.

 空间规划施工：办公室、展示展厅、专卖店、灯箱标牌 设计施工

Space planning and construction: office, exhibition hall, speciality store, lamp-box label, design and construction. 

 商务服务:庆典活动、舞台制作搭建安装，展览展示，促销活动的宣传推广组织服务.

Commercial service: celebration, stage production, building and installation, exhibition and presentation, organizational service relating to propaganda and promotion in promotional activity.

联系我们  
Contact us 
周昱志    13061663116
上海莱可企业策划设计有限公司
Shanghai Licoo Creative Design Co., Ltd.

地址(ADD)：中国.上海市武夷路418弄1号武定大厦803室 邮编：200050

Add:room803,WuDing,NO.1,Lane418,WuYI Road,Shanghai China  p.c:200050

电话 (Tel)：0086+21-5238  2830      
传真 (Fax)：0086+21-5238  28305 - 808

http://www.licoo.com  www.licooo.cn
licoo@126.com    licooo@licooo.cn
